
 

 

 
 

Skriftlike fragen op grûn fan it Reglemint fan Oarder, artikel 44   

 

 

Datum: 11 oktober 2017 

 

Underwerp: wurkgelegenheids soargen gunning taksyferfier Noardeast Fryslân 

 

 

Acht kolleezje, 

 

Der hat de lêste wike yn de ferskate media wer oandacht west foar de gunning ferfier 

Noardeast Fryslân, en dat de partijen dy it grutste oandiel fan ferfier krigen hawwe, yn 

tsjinstelling wat yn de ried meidield is, gjin personiel fan de bedriuwen oernimme sille dy it 

grutste part by de oanbesteging kwyt rekke binne. 

 

Us fragen: 

1. Kloppet it dat de sjauffeurs net oernaam wurde troch de winnende partijen by dizze 

oanbesteging? 

2. Wy hawwe yn de ried meikrige dat de mearderheid fan de sjauffeurs oernaam en wol 

wer wurk krije soenen, no blykt út de parse dat dit net it gefal is, kin de wethâlder dit 

útlizze? 

3. Wie it kolleezje yn it foar op ‘e hichte dat de twa bedriuwen dy it grutste diel fan de 

oanbesteging krigen hawwe fusearje sille? 

4. Wie en is it kolleezje op ‘e hichte dat der mooglik sa’n 75 sjauffeurs op strjitte komme te 

stean? 

5. It Kolleezje hat oanjûn dat der in plus wêze sil oangeande it 

personiel, nettsjinsteande dat de nije OPOV-regeling net meinaam is by de 

oanbesteging, wêr bestiet dy plus út? 

Taljochting:  

De FNP fraksje hat by it kolleezje en de ried der ferskate kearen op oantrune dat de neie 

OPOV-regeling yn it bestek opnaam wurde moast, en yn it uterste gefal de neie Cao-

regeling taksjeferfier mar ôfwachtsje moatte, en dan oanbesteegje. 

 

 

Ut namme fan de FNP-fraksje, 

 

 

S.D. van der Meer 

  


